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Het college geeft aan af te zien van inzameling van luiers vanwege de kosten in verhouding tot de 

besparingsopgave.

1. Naar oordeel van mijn fractie had het college op basis van een unaniem aangenomen 

amendement niet de vrijheid dit besluit te nemen. Hooguit had zij de Raad een 

begrotingswijziging voor kunnen leggen voorzien van een negatief advies. 

Waarom heeft het college gedacht dit besluit zonder de Raad te kunnen nemen? 

In de brief aan de raad van 19 juni 2020 (Z/20/102510/201688) heeft het college aangegeven de 

inzameling van luiers uit te stellen. Van afstel is geen sprake. Deze maand is duidelijk geworden 

dat er per januari voldoende capaciteit beschikbaar is om de Leiderdorpse luiers te verwerken. 

Het college geeft daarom per januari uitvoering aan het amendement. De voorbereidingen 

hiervoor worden nu getroffen.

2. Is het college van mening dat met de financiële besparingsopgave de opgaven op gebied van 

reductie van restafval en hergebruik van materialen is afgenomen?

De opgaven voor de reductie van restafval en hergebruik van grondstoffen zijn door de 

financiële besparingsopgave niet afgenomen. De doelstellingen van de gemeente Leiderdorp 

lopen parallel met de VANG doelstellingen. De nog uit te voeren maatregelen en het opstellen 

van grondstoffenbeleid zullen de komende jaren zeker effect hebben.

3. Hoe denkt het college op andere wijze deze 16 ton aan recyclebaar materiaal uit het restafval te 

krijgen?

Voor de periode 2021 – 2025 gaat de gemeente Leiderdorp grondstoffenbeleid opstellen. Hierin 

zullen aanvullende maatregelen worden beschreven waardoor het aantal kilo’s restafval verder 

omlaag zal gaan.



4. Is het denkbaar dat de kosten per ton ingezameld materiaal omlaag kunnen gaan wanneer we dit 

samen doen met omliggende gemeenten?

Momenteel staan de prijzen in de afvalbranche continu onder druk. Recentelijke gehouden 

aanbestedingen hebben uitgewezen dat de kosten flink stijgen. Een stijging van  de hoeveelheid 

aangeleverde tonnages luiers gaat daarom niet altijd gepaard met een kostendaling per ton. 

Wanneer omringende gemeenten ook luierinzameling opstarten verhoogd dit de druk op de 

toch al beperkte verwerkingscapaciteit en daarmee mogelijk de kosten per ton. Wellicht kan 

samenwerking met andere gemeenten wel helpen de kostenstijging te beperken. 

5. Is het college bereid dit besluit alsnog voor te leggen aan de Raad?

Luierinzameling zal in 2021 ingevoerd worden. De voorbereidingen hiervoor worden nu 

getroffen. 


